
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 83/2023 

LXXXIII Sesja w dniu 11 sierpnia 2023  
Obrady rozpoczęto 11 sierpnia 2023 o godz. 07:00, a zakończono o godz. 10:31 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

Przewodniczący Łukasz Zaranek powitał wszystkich uczestniczących w 83 sesji Rady Miejskiej 
w Rogoźnie i poprosił o sprawdzenie quorum. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rogoźnie, 
b) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania 
c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-2025, 
d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej na lata 2023 -2027, 
e) rozpatrzenie skargi, 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1807/6 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 



g) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 133/47, 133/48, 133/49, 133/50, 133/51 i 133/52, 
położonych w obrębie ROGOŹNO, w trybie przetargowym 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 189/24, położonej w Owczegłowach, gm. Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 308/13, 308/16, 308/17, 308/18, 308/26, 308/27, 
308/28 i 308/29, położonych w obrębie JARACZ, w trybie przetargowym, 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Mała Poznańska 31/1 w Rogoźnie 
(obręb ROGOŹNO), w trybie przetargowym. 
4. Zakończenie 
 
Po przedstawieniu porządku obrad Przewodniczący poinformował, że będzie wniesiona 
jeszcze jedna uchwała do porządku obrad na wniosek pana Burmistrza Romana Szuberskiego 
oraz konieczność wydania opinii, która pozwoli złożyć wniosek do Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków.  
Burmistrz określił, że po przeprowadzonej analizie z projektantami na liście, którą przed sesją 
otrzymali radni są drogi, które można zgłosić do dofinansowania. Ze względu na krótki termon 
złożenia wniosków zwołana została ta sesja nadzwyczajna. 
Radny Maciej Kutka powiedział, że w związku z tym iż projektu uchwały nie ma jeszcze 
widocznej to mimo wszystko chciałby wiedzieć, jaka jest jej treść. 
Przewodniczący odpowiedział, że uchwała jest właśnie wprowadzana do systemu, a radnemu 
może ją odczytać. 
Pan radny Henryk Janus zwrócił uwagę na fakt, że projekty uchwał powinny być 
udostępnione na 7 dni przed posiedzeniem sesji, a na tej sesji nadzwyczajnej jeden z 
projektów radni otrzymują krótko przed jej rozpoczęciem. Ponadto reszta uchwał mogłaby 
być podjęta na sesji zwyczajnej, ponieważ nie wynika z nich aby były pilne, a jeżeli takie są to 
które? 
Burmistrz odpowiedział, że pierwsze cztery uchwały dotyczą GOPS-u i w związku ze zmiana 
ustawy jest konieczność ich podjęcia, poza tym reszta uchwał nie wymaga wielkiej dyskusji 
aby je Rada podjęła. 
Pan radny Janus stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby uchwały wycofać i omówić je 
na komisjach. 
Pani kierownik Ewelina Kowalska wyjaśniła, że zmieniła się ustawa o Przeciwdziałaniu 
Przemocy Domowej, która wcześniej była ustawą o Przeciwdziałaniu Przemocy w Rodzinie i 
w związku z tym wiąże się szereg zmian, które należy podjąć. Cztery uchwały zaproponowane 
Radzie do podjęcia są niezbędne do funkcjonowania GOPS-u. 
Radny Bartosz Perlicjan poprosił Przewodniczącego o formułowanie wniosków przez 
zainteresowanych Radnych, a zakończyć zbędną dyskusję. 
 
Głosowano w sprawie: 
dodanie do porządku obrad uchwały w ppkt 5 e, oraz wyrażenie opinii dot. zabytków w pkt 4 
przed Zakończeniem.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Następnie pan Zaranek poddał pod głosowanie wniosek złożony przez radnego Janusa. 
Burmistrz dodał, że jeżeli za moment padnie propozycja do porządku obrad o wprowadzenie 
wolnych głosów i wniosków, to tak jak kiedyś jeden raz tak i teraz Burmistrz zrobi tak samo, 
ponieważ jest zobligowany przygotowaniem wniosków do wysłania celem uzyskania 
dofinansowania. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o usunięcie uchwał z ppkt f,g,h,i,j,k.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Radny Janus zwrócił uwagę, że skoro wymienione projekty uchwał nie zostały usunięte, to 
oczywiste jest, że sesja może trwać długo, gdyby zostały usunięte sesja byłaby o wiele 
krótsza i dlatego nie ma czasu na wolne głosy – radny złożył wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad wolne głosy i wnioski, tłumacząc, że od stycznia ten punkt był tylko w 
kwietniu. 
Wnioskodawca zwołania sesji, czyli Burmistrz nie wyraził zgody na wprowadzenie takiego 
punktu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 



 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rogoźnie, 
b) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania 
c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-2025, 
d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej na lata 2023 -2027, 
e) wskazania inwestycji, na które będą składane wnioski o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
f) rozpatrzenie skargi, 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1807/6 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 133/47, 133/48, 133/49, 133/50, 133/51 i 133/52, 
położonych w obrębie ROGOŹNO, w trybie przetargowym 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 189/24, położonej w Owczegłowach, gm. Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 308/13, 308/16, 308/17, 308/18, 308/26, 308/27, 
308/28 i 308/29, położonych w obrębie JARACZ, w trybie przetargowym, 
k) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Mała Poznańska 31/1 w Rogoźnie 
(obręb ROGOŹNO), w trybie przetargowym. 
4. Wydanie opinii. 
5. Zakończenie 
 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rogoźnie, 
 
Głosowano w sprawie: 
nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
b) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 
 
Radny Maciej Kutka najpierw zwrócił uwagę na brak zmienionego nazewnictwa w paragrafie 
9 a następnie zapytał, jakie są zmiany w stosunku do poprzedniej uchwały? 



Pani kierownik odpowiedziała, że tutaj również zmienia się nazewnictwo. 
Radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy nadal jest aktualny skład 30 osobowy, czy ten skład 
ulega aktualizacji? 
Pani Kowalska odpowiedziała, że jeżeli zmienia się pedagog w szkole z jakiegoś powodu, to 
również zmienia się ta osoba w zespole interdyscyplinarnym. Ponadto na dzień dzisiejszy 
zostały rozesłane pisma do poszczególnych jednostek o wydelegowanie odpowiednich osób 
do tego zespołu i poszczególnych grup. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Kutki o dodanie słowa "przemocy" po słowie przeciwdziałaniu w parag 9.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
 
c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-2025, 
 
Pan radny Janus zwrócił uwagę na błędny zapis podstawy prawnej, który powinien zostać 
uaktualniony do roku 2023 a nie 2022. 
Wniosek radnego został poddany pod głosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o zmianę w podstawie prawnej z 2022 rok na 2023 poz 1426.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023-2025,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej na lata 2023 -2027, 
 
Głosowano w sprawie: 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej na lata 2023 -2027,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
e) wskazania inwestycji, na które będą składane wnioski o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, 
 
Burmistrz zaproponował, aby do projektu tej uchwały dołożyć kolejny myślnik, w którym będą 
zawarte: pozostałe inwestycje: 



- remont budynku sali gimnastycznej ul. Mała Poznańska 1 – remont dachu, modernizacja ogrzewania 
(przejście z ogrzewania węglowego na ogrzewanie gazowe), remont ścian i sufitów, nowa instalacja 
elektryczna oraz położenie nowej, 
 
- adaptacja pomieszczeń po mieszkaniu woźnego na sale do zajęć prowadzonych w ramach pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej i na archiwum, 
 
- przebudowa boiska OSiR (położenie sztucznej nawierzchni), 

- budowa hali widowiskowo- sportowej. 
 
Pani kierownik Dorota Ślachciak powiedziała, że Bank Gospodarstwa Krajowego ogłosił nabór 

wniosków na dofinansowanie projektów inwestycyjnych realizowanych przez gminy, powiaty i miasta 

lub ich związki, w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (edycja 

ósma), z terminem składania wniosków do 16 sierpnia 2023 r. Program ten ma na celu zwiększenie 

skali inwestycji publicznych przez bezzwrotne dofinansowanie inwestycji realizowanych przez JST. 

Wysokość bezzwrotnego dofinansowania jest zależna od obszaru priorytetowego, w którym mieści 

się planowana inwestycja. Program realizowany jest poprzez promesy inwestycyjne udzielane przez 

BGK. Biorąc pod uwagę powyższe, zasadne jest wystąpienie przez Gminę Rogoźno z wnioskami o 

dofinansowanie, jak w niniejszej uchwale. 

Pani kierownik przedstawiła propozycje, które mogłyby znaleźć się we wniosku tj: 

Ulice: Brzozowa, Prusa (przedłużenie na odcinku gruntowym), Szeroka, Norwida – przebudowa, 

Krótka – przebudowa, Żurawia – budowa, Różana – II etap, Reja, Działkowa, 

Drogi gminne – Pruśce, Międzylesie, ul. Sielska w Jaraczu, Parkowo – Moksz, Laskowo, Gościejewo. 

Oraz pozostałe inwestycje - - remont budynku sali gimnastycznej ul. Mała Poznańska 1 – remont 

dachu, modernizacja ogrzewania (przejście z ogrzewania węglowego na ogrzewanie gazowe), remont 

ścian i sufitów, nowa instalacja elektryczna oraz położenie nowej, adaptacja pomieszczeń po 

mieszkaniu woźnego na sale do zajęć prowadzonych w ramach pomocy psychologiczno-pedagogicznej 

i na archiwum,  przebudowa boiska OSiR (położenie sztucznej nawierzchni), budowa hali 

widowiskowo- sportowej. 

Burmistrz dodał, że wszelkie przedstawione propozycje, po uzgodnieniu z projektantami są możliwe 

do wykonania wraz z dokumentacją i uzyskaniem pozwolenia na budowę. 

Pan Szuberski zaznaczył, że w projekcie uchwały pojawił się zapis: przy czym dopuszcza się możliwość 

zmiany zadania, w tym jego nazwy, w celu dostosowania do wymogów Programu tzn jeżeli w jednym 

wniosku wartość dróg przekroczy 2 mln zł to będzie trzeba tak dostosować ilość dróg, aby tej kwoty 

nie przekroczyć. 

Przewodniczący Łukasz Zaranek powiedział, że chciałby wiedzieć jaki jest ilościowy skład inwestycji, a 

może będą brane pod uwagę koszty realizacji, bo przed głosowaniem będzie trzeba rozwiązać to 

technicznie? 

 

Burmistrz Szuberski odpowiedział, że jeżeli chodzi o dwa pierwsze wnioski, to są do kwoty 2 mln i 8 

mln i nie więcej jak 10 dróg, 

Przewodniczący uściślił, że pod głosowanie zostanie poddane 10 dróg, natomiast z pozostałych 

inwestycji zostaną poddane pod głosowanie te z propozycji Burmistrza. 



Radny Maciej Kutka powiedział, że z jego okręgu zostało zgłoszone dość dużo ulic i każda ma swój 

argument aby została wykonana, jednak radny zaznaczył, że chciałby skupić się na ul. Reja, ale zapytał 

o zdanie Burmistrza jak to widzi? 

Burmistrz odpowiedział, że odbyło się kilka spotkań dotyczących ul. Reja, ul. Zaułek i Norwida, ale żeby 

to zakończyć to potrzeba ok 5 mln zł., dyskusja prowadzona była jeszcze od ul. Mickiewicza i o dojazd 

do PKP, bo to też jest sprawa ważna. Ulica Różana potrzebuje dosyć dużych nakładów finansowych i 

dobrze , że takie możliwości są, co prawda zaproponowana została też ulica Norwida, ale do zrobienia 

są te rzeczy, które znajdują się pod spodem, a nie na wierzchu. 

Pani kierownik Ślachciak poparła słowa Burmistrza i dodała, że w tej chwili realnym jest aby wykonać 

ul. Norwida. 

Radny Maciej Kutka podsumował, że przy ul. Norwida warto byłoby tą ulicę skończyć i połączyć ją z 

ulicą Kochanowskiego. 

Pani kierownik powiedziała, że Burmistrzowi tez bardzo zależy na tym, aby ten odcinek był już 

wykonany i zamknięty, jednak nie wiadomo czy w ciągu pół roku zostanie wykonana dokumentacja. 

Pan Roman Szuberski zaznaczył, że tych dróg do zgłoszenia jest o wiele więcej. 

Pan radny Paweł Wojciechowski zwrócił uwagę na fakt, że radni nie otrzymali żadnych szczegółów 

dotyczących dofinansowania z tego programu, jakie sa możliwości pozyskania środków, ponadto 

Burmistrz w luźnej rozmowie rzucił, że ma być to 10 dróg, a może 12 albo więcej? Dlatego też pan 

Wojciechowski zaproponował, aby propozycje Burmistrza przegłosować w jednym pakiecie, a 

następnie Burmistrz te drogi zgłosi, chyba, że któraś z nich nie pozwoli na to pod względem 

technicznym. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego o przegłosowanie łącznie wszystkich propozycji 
zgłoszonych przez Burmistrza.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Wiceprzewodniczący Jarosław Łatka zgłosił wniosek o wpisanie do dofinansowania ul. 
Szerokiej, będzie to alternatywa do objechania miasta. 
Radna Ewa Wysocka zgłosiła propozycję swojej drogi w Międzylesiu 272524P od drogi 
powiatowej. 
Radny Henryk Janus powiedział, że Burmistrz zgłosił wszystkie drogi i teraz każdy radny 
zgłasza sobie swoja drogę, czyli powtarza to co podał Burmistrz. Ponadto radny zapytał, jaki 
w tym programie jest procent dofinansowania? 



Pani Dorota Ślachciak odpowiedziała, że 95% jest dofinansowania, a 5% to wkład własny, 
jeżeli chodzi o drogi, natomiast na pozostałe inwestycje jest to 90% dofinansowania. 
Radny zapytał, jak rozumieć te kwoty dofinansowań, które wcześniej podał Burmistrz? 
Burmistrz wytłumaczył, że trzy wnioski można złożyć maxymalnie i każdy wniosek ma 
określoną maxymalną kwotę – 2, 8 i 30 mln zł. Mało prawdopodobne jest aby wszystkie 
wnioski przeszły, z doświadczenia wynika, że przechodzą te wnioski które są nieco niższe. 
Pan Janus poprosił o wyjaśnienie, co znajdzie się we wniosku za 2 mln za 8 mln i za 30 mln ? 
Pan Szuberski uściślił, że pierwszy wniosek nie może przekroczyć 2 mln zł, kolejny wniosek nie może 

przekroczyć 8 mln zł, trzeci wniosek nie może przekroczyć 30 mln zł. Wybrane wnioski zostaną tak 

pogrupowane, aby mieściły się w tych zakresach finansowych. 

Radny Janus powiedział, że wygląda to tak, że radni mają przegłosować drogi, a Burmistrz sobie potem 

wybierze i dopasuje, wobec tego radny zapytał, jakie na dzień dzisiejszy są wykonane dokumentacji i 

są dostępne w urzędzie? 

Burmistrz poinformował, że na Brzozową dokumentacji nie ma ale jest możliwa do zrealizowania. Pani 

kierownik uzupełniła, że w tej chwili dostępne są dokumentacje ul. Różanej, Żurawia, co do pozostałych 

ulic – w czasie 6 m-cy dokumentację można wykonać z miejscowości dokumentację posiada tylko 

Gościejewo. 

Radny podkreślił, że z doświadczenia wiadomo, że wykonane dokumentacje zostaną odłożone na 

półkę, a będą robione nowe z pieniędzy podatników. 

Radny Adam Nadolny zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w powyższym temacie, 
ponieważ jego zdaniem do niczego sensownego ta dyskusja nie doprowadzi. 
Zdanie przeciwne do tego wniosku zgłosił radny Henryk Janus, który powiedział, że jest za 
tym aby dyskusja dalej trwała, ponieważ nie jest to pusta dyskusja. 
Wiceprzewodniczący Łatka zgłosił swoje „za” wnioskiem kolegi Nadolnego. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Nadolnego o zakończenie dyskusji i przejście do zgłaszania propozycji 
dróg..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
 
Pan radny Janus zapytał, jak będzie wyglądało głosowanie skoro nie ma kosztorysów dróg, a 
ma być 10 dróg wytypowanych nie np. 8, 12 czy 2 drogi? 
Pan Szuberski określił, że część kosztorysów jest oszacowana chociaż nie w 100%, ponadto w 
uchwale znalazł się zapis, że można dostosować koszty dróg do warunków programu. 



Radny Roman Kinach zgłosił do programu – ulicę Brzozową. Radny Perlicjan zgłosił ul. Sielską 
w Jaraczu, radna Erenc – Szpek zgłosiła ul. Krótką, radna Kolanowska zgłosiła ul. Prusa i 
skrzyżowanie z ul. Szarych Szeregów, ul. Norwida celem udrożnienia kanalizacji i 
przygotowania pod budowę ul. Reja, wiceprzewodniczący Chudzicki zgłosił przebudowę 
boiska w OSiR oraz budowę hali widowiskowo – sportowej, radny Kuszak zgłosił remont 
budynku przy Sali gimnastycznej w SP2, adaptacja pomieszczeń po mieszkaniu woźnego na 
salę pomocy psychologiczno – pedagogicznej oraz archiwum, remont Sali lekcyjnej nr 8 oraz 
drogę w miejscowości Biniewo, radny Kupidura ponowił zgłoszenie ul. Krótkiej, radny Kutka 
ponowił zgłoszenie dróg Norwida, Różaną, Reja (od ul. Mickiewicza do ul. 
Kochanowskiego),Zaułek, Działkowa, Dworcowa i Mickiewicza, radny Nadolny zgłosił drogę 
Parkowo – Moksz, radny Paweł Wojciechowski zgłosił ulicę Żurawią, Za Jeziorem, Promenadę 
do OSiR, Brzozową z Kasztelańską, radny Janus zgłosił Gościejewo droga nr 272545P, budowa 
chodnika w m. Karolewo, przebudowa drogi w m. Owieczki, oraz droga w Gościejewie 
272553P i droga w kierunku Olszyny 272545P, radny Krzysztof Nikodem zgłosił drogę w 
Laskowie i Tarnowie z lewej strony, Przewodniczący Zaranek dodał do wniosku propozycję 
drogi Kamienica – Pruśce w stronę drogi na Runowo. 
Przewodniczący zarządził przerwę. 
Po przerwie pan Przewodniczący określił zasady głosowania, że każdy z radnych może 
zagłosować 10 razy i przejdą drogi z największą ilością głosów. 
Przewodniczący ogłosił przerwę. 
Po przerwie Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycjami dróg wybranych przez 
radnych. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul, Szeroka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul, Szeroka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul, Brzozowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Krótka.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Prusa i skrzyżowanie z ul. Szarych Szeregów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 



 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Norwida.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (6) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem, Paweł 
Wojciechowski, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga w Międzylesiu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Sielska w Jaraczu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 



Parkowo - Moksz.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga w Laskowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga w Tarnowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga w Pruścach.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga w Biniewie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Hubert Kuszak, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, Paweł 
Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Różana.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Hubert 
Kuszak, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Reja.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Hubert 
Kuszak, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Reja od Mickiewicza do Kochanowskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Zaułek.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Działkowa.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jarosław Łatka, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Dworcowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jarosław Łatka, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Mickiewicza.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 11, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Zurawia.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof 
Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ul. Za Jeziorem.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 11, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jarosław Łatka, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
budowa Promenaady do OSiR.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 11, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 
Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 



ul. Brzozowa z ul. Kasztelańską.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 11, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Roman Kinach , Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Gościejewo droga 272545P.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
chodnik w Karolewie przy drodze 272508P.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 



Głosowano wniosek w sprawie: 
Owieczki od powiatowej do istniejącego asfaltu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
droga 272553P w Gościejewie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
od drogi 272545P w kierunku Olszyny.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
BRAK GŁOSU (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 



Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
w paragrafie 1 ust 1 - budowa ulic : Szeroka, Brzozowa, Krótka, Prusa i skrzyżowanie z 
Szarych Szeregów, Norwida, - budowa dróg w miejscowościach - Międzylesie, Jaracz ul. 
Sielska, Parkowo - Moksz, Laskowo, Pruśce.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
na wniosek pana Burmistrza dodaje się trzeci myślnik - pozostałe inwestycje - przebudowa 
boiska OSiR, budowa hali wid - sportowej, adaptacja pomieszczeń po mieszkaniu woźnego, 
remont budynku sali gimnastycznej ul. M. Poznańska 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina 
Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 
wskazania inwestycji, na które będą składane wnioski o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 



Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
 
Przewodniczący na wniosek radnego Nadolnego ogłosił przerwę. 
Po przerwie głos zabrał radny Kutka, który poprosił o wypowiedź radcy prawnego, w sprawie 
gdy był zgłoszony radny, który chciał zgłosić poprawkę a któremu nie umożliwiono tej 
czynności? 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Kutki o oddanie głosu radcy prawnemu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (2) 
Jarosław Łatka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
f) rozpatrzenie skargi, (dot, skargi na panią dyrektor Przedszkola „Słoneczne Skrzaty” w 
Parkowie) kolejne przyjęcie uchwały ze względu na zakwestionowanie przez Wojewodę 
Wielkopolskiego uzasadnienia do uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenie skargi,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł 
Wojciechowski 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1807/6 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym, 
 



Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1807/6 położonej w miejscowości 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Nadolny 
 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 133/47, 133/48, 133/49, 133/50, 133/51 i 
133/52, położonych w obrębie ROGOŹNO, w trybie przetargowym 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 133/47, 133/48, 133/49, 133/50, 133/51 i 133/52, 
położonych w obrębie ROGOŹNO, w trybie przetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 189/24, położonej w Owczegłowach, gm. 
Rogoźno w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 189/24, położonej w Owczegłowach, gm. Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 



Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 308/13, 308/16, 308/17, 308/18, 308/26, 
308/27, 308/28 i 308/29, położonych w obrębie JARACZ, w trybie przetargowym, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 308/13, 308/16, 308/17, 308/18, 308/26, 308/27, 
308/28 i 308/29, położonych w obrębie JARACZ, w trybie przetargowym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
k) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Mała Poznańska 31/1 w Rogoźnie 
(obręb ROGOŹNO), w trybie przetargowym. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – ul. Mała Poznańska 31/1 w Rogoźnie 
(obręb ROGOŹNO), w trybie przetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 



Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
4. Wydanie opinii. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wyraża się pozytywną opinię do rządowego programu odbudowy zabytków na: ambona z 
obrazami i remont sali lekcyjnej nr 8 w SP2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
Pan radny Maciej Kutka zgłosił wniosek formalny o dodanie w porządku obrad punktu wolne 
głosy i wnioski. 
Przewodniczący zapytał Burmistrza, czy wyraża zgodę na zmianę porządku obrad? 
Burmistrz wskazał, że w tym temacie już udzielił odpowiedzi na początku. 
Pan radny Janus zgłosił wniosek o dodanie w porządku obrad punktu wolne głosy, wnioski i 
opinie, tłumacząc to tym, że od kilkudziesięciu sesji nadzwyczajnych nie ma tego punktu w 
ogóle i radni nie mogą się wypowiedzieć, bo jest to blokowanie działalności radnych Rady 
Miejskiej w Rogoźnie. 
Burmistrz nie wyraził zgody na zmianę porządku obrad. 
 
5. Zakończenie 
Posiedzenie sesji zakończono o godz. 10:31. 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 

  

 
Przygotował(a): Anna Mazur  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


